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Mejl till Laget november 2024 

 

Nu när Novent går över till Advent vill vi tipsa om att du kan slippa shoppa ihjäl dig inför jul, 
stoppa ljus och stöpa korv (som drottningen sa innan hon hade avslutat sin SFI), baka 
lussekatter och pepparkakor, koka glögg, luta fisk, julstäda och författa rim till julklapparna! Du 
kan istället helhjärtat ägna dig åt att studera Söderköpings förslag till detaljplan för Ostkustens 
Turiststation – eller Bergön som platsen tidigare har benämnts. Det har vi på ArkipeLaget gjort 
och eftersom det är en väldig massa att läsa och begrunda har vi inte hunnit med så mycket 
annat. Vi får ta det lite pö om pö och börjar med… 

¤ Dags att ge din syn på ”turistnoden” Bergön. Nu ligger ett förslag på detaljplan med ca 100 hus  
och lyxcampingplattformar inritade, på Bergön i Sankt Annas norra skärgård ute på samråd. 
Söderköpings kommun välkomnar dina synpunkter senast 20 december. Hela det digra materialet 
hittar du på kommunens hemsida som du når via Arkipealaget.se eller på Stinsen i Söderköping. En 
kortversion av förslaget och en del av våra frågetecken kan du läsa om under Bygga och bo/ 
Detaljplaner/ Bergön 

¤ Debatt: Varför vägde ÖP:n så lätt mot ett mejl om Bergön? I kommunens kungörelse om 
samråd om Bergöplanen sägs att den överensstämmer med gällande översiktsplan. Det kan väl 
diskuteras menar Wiwi Samuelsson i en debattartikel, där hon undrar hur det egentligen gick till 
2015 när fyra års arbete med att ta fram och formulera kommunens ÖP kunde ändras hur lätt som 
helst med ett mejl från en försäljare på Fortifikationsverket som ”förädlade” Bergön ”med 
pennan” i akt och ”mening att agera affärsmässigt vid avyttringen”. Bryr sig 
Söderköpingspolitikerna egentligen om sin egen ÖP och finns det någon anledning för 
medborgarna att engagera sig i en ny? Artikeln finns under Aktuellt&debatt/Debatt 

¤ Gryts skärvård slåss för folk, landskap och hus. Sedan 30 år tillbaka har Gryts Skärvårdsförening 
funnits till och jobbat för en levande skärgård med bofast befolkning och hävdat kulturlandskap. I 



 

2 
 

det ljummaste av novemberväder besökte vi föreningens nya ordförande Erik Fahlbeck på Ekön. 
Han berättar hur föreningen tar sig an utmaningen under Org & föreningar/Intresseföreningar 

¤ Söderköping lågprioriterar aktiv strandskyddstillsyn är en artikel som ligger i pipe line. Vi väntar 
på att den intervjuade handläggaren på länsstyrelsen och miljöchefen i Söderköping ska kolla att vi 
citerat dem rätt. Vi på ArkipeLaget låter dem vi intervjuar läsa det vi skriver innan vi publicerar 
eftersom vi inte är intresserade av några diskussioner i efterskott av typ ”det har jag aldrig sagt”. 

Wiwi och Lotta 

 


